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  Osnovna šola Miklavž na Dravskem polju  
Cesta v Dobrovce 21 

2204 Miklavž na Dravskem polju 
 

 
Z A P I S N I K  

2. seje Sveta staršev OŠ Miklavž in vrtca Miklavž  
ki je bila dne 14. 12. 2023, ob 17. uri,  

v jedilnici  OŠ Miklavž na Dravskem polju 
 
Prisotni:  
23 članov Sveta staršev šole in vrtca. Predstavnica 4.c razreda se je seji opravičeno pridružila  pri 5. 
točki dnevnega reda (razno). Na seji so bili prisotni naslednji predstavniki zavoda OŠ Miklavž na 
Dravskem polju: ravnateljica zavoda, Dušanka Mihalič Mali, pomočnica ravnateljice dr. Katarina 
Germšek, vodja podružnice Alenka Primec, predstavnica razredne stopnje 1-5 Janja Štrucl, 
predstavnica predmetne stopnje 6-9 Nevenka Gselman, Urška Suhodolčan Homer, pomočnica 
ravnateljice za vrtec, Ksenija Rodeš, vodja enote vrtca Ciciban.  
Odsotni: Pomočnik ravnateljice Zvonko Trstenjak, je bil opravičeno odsoten. 
Odsotnost so opravičili tudi naslednji predstavniki: 1.c, 3.a, 3.c, 3.d, 4.b, 6.a, 7.a, 9.b, 9.c razreda 
skupine Sovice, Pikapolonice, Raziskovalci, Mavrice, Rožice ter Mehurčki Ciciban. Sedem 
predstavnikov oddelkov oz. skupin svoje odsotnosti ni opravičilo. 
 
Dnevni red: 
 

1. Pozdrav in pregled prisotnosti ter potrditev dnevnega reda 

2. Potrditev zapisnika 1. redne seje Sveta staršev 

3. Podaja mnenja Sveta staršev zavoda OŠ Miklavž na Dravskem polju o kandidatih za ravnatelja 

zavoda OŠ Miklavž na Dravskem polju 

4. Pregled realizacije vzgojno-izobraževalnega dela v šoli in vrtcu 

5. Razno  

 
Točka 1: Pozdrav in pregled prisotnosti ter potrditev dnevnega reda 
Predsednica Sveta staršev je pozdravila vse prisotne na seji Sveta staršev OŠ Miklavž in vrtca 
Miklavž, nato je preverila prisotnost in ugotovila, da je seja sklepčna.  
Pri dnevnem redu predsednica predlaga, da se 3. točka dnevnega reda, Podaja mnenja Sveta 
staršev o kandidatih za ravnatelja, prestavi na konec dnevnega reda.  
 
SKLEP ŠT. 1: 
Člani Sveta staršev so soglasno, s 23 glasovi ZA, sprejeli dnevni red 2. seje Sveta staršev, s 
predlagano spremembo. 
 
Točka 2: Potrditev zapisnika 1. redne seje Sveta staršev 
Člani Sveta staršev so v pregled prejeli zapisnik 1. redne seje. Nihče ni imel pripomb. 
 
SKLEP ŠT. 2: 
Člani Sveta staršev so soglasno, s 23 glasovi ZA, potrdili zapisnik 1. redne seje Sveta staršev. 
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Točka 4: Pregled realizacije vzgojno-izobraževalnega dela v šoli in vrtcu 
 
Realizacijo dela v vrtcu poda pomočnica ravnateljice za področje vrtca, Urška Suhodolčan Homer.  

Realizacija dela v obeh vrtcih poteka v skladu z LDN. V mesecu septembru so potekali roditeljski 
sestanki, otroci so nastopali na prireditvi Pozdrav jeseni, potekal je evropski teden mobilnosti. V 
mesecu oktobru so bile izvedene dejavnosti ob Tednu otroka.  Novembra so otroci nastopali na 
prireditvi ob 130. letnici šolske stavbe v Dobrovcih, izvedli ustvarjalne delavnice s starši v obeh 
vrtcih. December poteka v duhu božičnih in novoletnih prireditev, Božični bazar in obisk Dedka 
Mraza v obeh vrtcih ter lutkovna predstava v izvedbi strokovnih delavk vrtca Vrtiljak.  

Realizacijo dela na šoli je predstavila pomočnica ravnateljice, Katarina Germšek.  
Tudi v šoli poteka delo v skladu z LDN za šolsko leto 2023/2024. Pouk je realiziran v 35% do 40 %. 
Poudarek dela je na vzgojnem delovanju šole: izvajajo se preventivne delavnice, z aktualno 
tematiko in glede na starostno skupine učencev. Poudarek je na medvstniških odnosih. 
V mesecu septembru so učenci 5. razreda opravili kolesarski izpit, na tekmovanju za Zlato kuhalnico 
so učenci prejeli srebrno priznanje, učenci 9. razreda so bili obveščeni, da je tretji predmet pri 
preverjanju znanja NPZ, zgodovina. Prvi teden v mesecu oktobru je bil posvečen Tednu otroka, 
učenci 9. razreda so obiskali Tržnico Poklicev. November nas je športno navdušil, starejši dečki so se 
uvrstili na državno tekmovanje. Na državnem tekmovanju iz Logike je naš učenka prejela zlato 
priznanje. Izveden je bil starševski večer, učenci so ponovno sodelovali na tekmovanju 1, 2 oder 3 v 
Münchnu in zasedli drugo mesto. Tradicionalni zajtrk je potekal po načrtu. Miklavževe delavnice so 
bile letos zelo dobro obiskane s strani staršev in starih staršev. Tudi v šoli mesec december poteka v 
božično novoletnem duhu. Miklavžev bazar je šolskemu skladu prinesel 3.220 € iz naslova donacij. 
 
Ravnateljica pove, da ima tako šola kot vrtec težave s pridobivanjem kadra za nadomeščanje delavk, 
zaradi bolniških odsotnosti.  
 
 
SKLEP ŠT. 3: 
Člani Sveta staršev so soglasno, s 23 glasovi ZA, potrdili seznanitev z realizacijo dela v šoli in vrtcu. 
 
Točka 5: Razno 

a) Predstavnica 3.b pohvali dobro organizacijo pri akciji zbiranja plastenk za Junake 3. 
nadstropja. 

b) Predstavnica skupine Zvezdice prenese informacijo staršev, da bi bilo nujno potrebno 
urediti spodnji del igrišča. Igrišče je v deževnem obdobju blatno. Ravnateljica pove, da je z 
zadevo seznanjena, da bi s problemom starši seznanili občino. Trenutna rešitev pa je, da 
gredo otroci ob mokrem vremenu na sprehod. 

c) Starši iz vrtca so izvedbo delavnic za Miklavžev bazar zelo pohvalili, ugotavljajo pa, da so 
otroci razočarani, ko starši od delavnic odidejo. Zato predlagajo, da se delavnice prestavijo 
na kasnejšo uro. Ravnateljica predlog sprejme in bodo v prihodnje poskusno izvedene 
delavnice po kosilu in počitku otrok. 

d) Predstavnica 5.a razreda izpostavi, da se je kakovost prehrane v zadnjem času poslabšala.  
Ravnateljica bo opravila sestanek s kuharico in organizatorko šolske prehrane, pojasni pa 
tudi, da v kuhinji ni bilo kadrovskih sprememb in so dobavitelji ostali isti. 

e) Predstavnica 1.b razreda izpostavi nevarnost šolskih poti v času gradnje infrastrukture v 
občini Miklavž na Dravskem polju. Predvsem je izpostavila križišče na Ptujski cesti, kjer 
semaforji ne delujejo. Ravnateljica pove, da šola žal varnosti učencem na poti v šolo in 
domov ne more zgotoviti. Predsednica sveta staršev bo informacijo prenesla na občino. 
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f) Predstavnica 4. c razreda, ki se je seji pridružila pri točki 5., pove, da starši niso prejeli 
informacije, kdo od staršev je v skupini za šolsko prehrano. Ravnateljica zagotovi, da bo 
zadevo preverila in podala informacijo. 

 
 
Točka 3: Podaja mnenja Sveta staršev zavoda OŠ Miklavž na Dravskem polju o kandidatih za 

ravnatelja zavoda OŠ Miklavž na Dravskem polju 

Dne 11.11.2023 je v avli šole potekala predstavitev kandidatov za ravnatelja zavoda OŠ Miklavž na 
Dravskem polju. Predstavili so se naslednji kandidati: Germič Dejan, dr. Germšek Katarina in Košica 
Renata. 
Vabilo na predstavitev so prejeli tudi vsi člani Sveta staršev. Svet staršev poda mnenje o vseh 
kandidatih, enega pa izpostavi.  
Mnenje o kandidatih poda Svet staršev in ustanoviteljica Občina Miklavž na Dravskem polju v 20 
dneh, glasovanje učiteljskega in vzgojiteljskega zbora o kandidatih je bilo izvedeno 12.12.2023. 
O izbiri kandidata za ravnatelja zavoda OŠ Miklavž na Dravskem polju odloča glasovanje Sveta 
zavoda.  
Predsednica Sveta staršev na kratko predstavi kandidate. Vsi kandidati izpolnjujejo razpisne pogoje. 
Predsednica odpre razpravo o kandidatih za podajo mnenja. Zaposleni šole in vrtca zapustijo sejo, 
starši z razpravo o kandidatih nadaljujejo sami. Po daljši razpravi o kvalifikacijah vseh treh 
prijavljenih kandidatov, so člani sveta staršev oblikovali mnenje, da je med vsemi prijavljenimi 
kandidati najprimernejša kandidatka dr. Katarina Germšek in sicer z 2/3 večino vseh prisotnih, 
medtem ko je bila 1/3 prisotnih članov vzdržana. Izoblikovano mnenje je temeljilo na kriteriju 
delovnih izkušenj v pedagoškem delu, strokovni usposobljenosti in oceni delovno-vodstvenih 
kompetenc. 
 
 
 
 

Seja je bila zaključena ob 19.20 uri. 
 
Zapisala:       Predsednica Sveta staršev: 
Sabina Adamič       Simona Marko 

 

  


